

《单词百科:multitudes是什么意思?multitudes怎么发音?multitudes的解释和用法》

英语单词multitudes是什么意思?multitudes怎么读?multitudes怎么发音?简答网为您整理了multitudes的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



multitudes怎么读

multitudes的读音:[m ltɪtju:dz]

multitudes的意思

1、n.大量(multitude的名词复数);许多;大众;人群;

multitudes的相关词组

1、a multitude of 大量;

multitudes的双语例句

1、 Once each week multitudes congregate at worshipping to pay homage and respet to Him.

每星期有几天,无数的群众聚集敬拜颂赞他.

2、 Multitudes of believers and church workers in China face exorbitant medical costs which they cannot pay.

许多中国信徒和传道人都无法负担高昂的医疗费用.

3、 There are multitudes of islands on the Pacific.

太平洋中有许多岛屿.

4、 Great multitudes followed Him-from Galilee, and from Decapolis, Jerusalem, Judea , and beyond the Jordan.

25当下,有许多人从加利利、低加波利、耶路撒冷、犹太、约但河外来跟著他.

5、 Great multitudes came together to hear, and be healed by Him of their infirmities.

有极多的人聚集来听道,也指望医治他们的病.

6、 Vast multitudes of birds visit this lake in spring.

春天有大批的鸟飞临此湖.

7、 The plague swept off multitudes.

这场瘟疫使许多人丧命.

8、 Not seldom , it had been seen by multitudes.

许多人都曾多次见过.

9、 These systems are capable of performing multitudes of different tasks.

这些系统能执行许多不同的工作.

10、 The multitudes of Jesus acted as if they had totally forgotten His Word.

成千上万跟随耶稣的人,似乎遗忘了祂曾说过的话.

11、 There are multitudes of islands in the Pacific.

太平洋中有无数岛屿.

12、 And believers were the more added to the Lord, multitudes both of men and women.

14信而归主的人越发增添, 连男带女很多.

13、 And great multitudes followed him and he healed them there.

有许多人跟着他.他就在那里把他们的病人治好了.

以上是简答网为您整理的multitudes怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更

多关于m

ultitudes的用法、

multitudes的释义、multitudes的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/multitudes>